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Notulen der Financiële Algemene Ledenvergadering der Bestuurskundige Interfacultaire 

vereniging Leiden in het bestuursjaar 2019-2020 

 

Gehouden op 26 september 2019 in lokaal 3.60 van het Wijnhaven-gebouw, gelegen aan 

Turfmarkt 99 te Den Haag. Aanvang: 19:00 uur. 

 

Aanwezigen: Maarten Robbers (vz.), Stephanie Walroud (not.), Nadia Amenou, Thomas 

Augustinus, Céline van de Boom, Esmee Braam, Evianne Brouwers, Gaby de Bruin, Suzanne de 

Bruijn, Anneke van Diepenbeek, Evert van Dieën, Jochem Herst, Stan Hessing, Ida Hobma, 

Vincent van den Houte, Esther ten Hove, Rafke Jongen, Joshua Keet, Tessa van Maurik, 

Olav Spuij, Joris Swinkels, Harm- Jan Westerop, Frederiek Zuidmeer 

 

 

1. Opening door technisch voorzitter 

Maarten heet alle aanwezigen welkom en opent de Algemene Ledenvergadering om 

19:02 uur. 

 

2. Mededelingen 

Maarten heeft een aantal diverse mededelingen. Hij vraagt alle aanwezigen eventuele 

taal-of spelfouten aan het eind van de vergadering door te geven. Tevens geeft hij aan dat 

bij het verlaten van de ALV een ander lid gemachtigd kan worden tot een maximum van 

twee machtigingen per persoon. 

 

3. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt goedgekeurd.  

 

 

4. Ingekomen stukken 

Stephanie leest de volgende ingekomen stukken voor: 

 

 
Lief 35e, 

  

Ik zit helaas in een verplicht college waar ik niet wegkan, dus bij deze mag ik Jochem 

Herst voor de ALV! 

  

Succes Kel! 

Met vriendelijke groet, 

Dylan Schreurs 
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 Goedenavond, 

 

Op deze regenachtige donderdagavond machtig ik gaarne mevrouw Anneke van 

Diepenbeek voor de ALV. Zet ‘m op en hierbij nog een tip voor een maaltijd die perfect 

bij dit weer past: 

 

"Je kunt stamppot extra smaak en stevigheid geven door er 100 g geraspte oude kaas 

doorheen te mengen." 

 

Met vriendelijke groetjes, 

 

Dennis Hulsbosch 

 

 
 

Beste secretaris, geachte ALV, 

 

Hierbij machtig ik Sander Kieboom voor de ALV van donderdag 26 september 

aanstaande in verband met een onverwachte afwezigheid. 

 

Met hartelijke groet, 

Jurriaan Duijn 

 
Beste secretaris, geachte ALV 

 

In plaats van het eerdere bericht, machtig ik hierbij Vincent van den Houte voor de ALV 

van 26 september. 

 

Met hartelijke groet, 

Jurriaan Duijn 

 
26 september 2019 

Den Haag 

 

Haiiii, 

 

Ik kan er helaas niet bij zijn, maar succes vanavond! Ik wil bij deze graag Gaby de Bruin 

machtigen. 

 



4 
 

Groetjessss, Lilian 

 
 

Hoi Stephanie, 

 

Hierbij machtig ik Frederiek Zuidmeer voor de extra ALV op 26 september. 

 

Groetjes, 

 

Koen 

 
Beste 35e, 

 

In verband met een migraine ben ik vanavond niet aanwezig. Ik zou wel graag Nadia 

Amenou willen machtigen voor deze alv.  

 

Succes en komt allemaal goed.  

 

Liefs, 

Nicole Willoughby 

 
Hoi Stephanie, 

 

Hierbij machtig ik Frederiek Zuidmeer voor de extra ALV op 26 september. 

 

Groetjes, 

Joos 

 
Geachte 35e/geachte ALV, 

 

 

Hierbij machtig ik, Najla Dakramjiane, Atma Saam voor de ALV op 26 september 2019.  

 

Heel veel succes en nogmaals gefeliciteerd Bob! 

 

Liefs, 

 

Najla 
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5. Instellen stemcommissie 

Gaby en Rafke geven zich op als stemcommissie. Stemcommissie wordt ingestemd. 

 

  

6. Financieel eindverslag Bestuur ‘Herst’ 2018/2019 

Het financieel verslag gaat besproken worden. Kelvin geeft het woord aan de 

Kascommissie die een brief gaat aandragen. Dit wordt gedaan door Nadia en Evert.   

De Kascommissie heeft op 23 september het financieel eindverslag gecontroleerd. Deze 

controle was om vast te stellen of de penningmeester de financiële situatie onder controle 

heeft gekregen, en het verschil tot nul heeft kunnen brengen. Naar de mening van de 

Kascommissie is het contact over de staat van de financiën afgelopen weken goed 

geweest. De stukken zijn correct aangeleverd en de penningmeester heeft volgens de 

Kascommissie hard gewerkt om het financieel eindverslag rond te krijgen. De stukken 

die tijdens de ALV gepresenteerd zullen worden, zijn goedgekeurd door de 

Kascommissie. Daarnaast heeft de penningmeester nog enkele debiteuren en crediteuren 

weg kunnen werken. Het enige wat niet is gelukt, ondanks meerdere malen controleren, is 

uitvinden wie niet heeft betaalt voor de korte reis naar Warschau. De kascommissie sluit 

af met de mededeling dat dit als een les moet dienen en geeft als advies aan het nieuwe 

bestuur mee dat de financiële administratie altijd goed moet worden bijgehouden. De 

kascommissie is trots op Kelvin en het feit dat hij alsnog de financiële administratie op 

orde heeft weten te krijgen zodat het nieuwe bestuur niet met een achterstallige 

administratie wordt opgescheept. Vanwege deze onderdelen geven ze een positief advies 

over het financieel eindverslag. 

 

Kelvin verzoekt de Alv het financieel verslag erbij te pakken en de tabel met inkomsten 

te lezen.  

 

Kelvin verzoekt de Alv de tabel met uitgaven te lezen. 

 

Kelvin verzoekt de Alv om op de volgende bladzijde de toelichting van de realisatie erbij 

te pakken en dan inkomsten te lezen tot uitgaven. Frederiek geeft als tip mee voor zijn 

opvolger dat het handig is om de contributie twee keer te innen. Esmee geeft 

complimenten aan Kelvin voor het feit dat hij alles zo goed heeft opgepakt. Kelvin 

bedankt haar. 

 

Kelvin verzoekt de Alv de bladzijde af te lezen. 

 

Kelvin verzoekt de Alv de volgende bladzijde te lezen.  
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Kelvin verzoekt de Alv de tabel met realisaties per post te lezen. 

 

Kelvin vraagt of er vragen zijn over het kopje bestuur. 

 

Kelvin vraagt of er vragen zijn over het kopje acquisitie. 

 

Kelvin vraagt of er vragen zijn over het kopje commissie activiteiten. 

 

Kelvin vraagt of er vragen zijn over het kopje buitenland. Joshua vraagt waarom er een 

verkeerde overboeking is. Kelvin zegt dat hij het voor iemand had voorgeschoten en 

daarna het geld van de B.I.L.-rekening had overgeboekt op zijn rekening. Maarten vraagt 

aan Joshua of hij voortaan kan wachten tot hij aan de beurt is. De mensen in de zaal 

lachen. 

 

Anneke merkt op dat ze het een beetje verwarrend vind dat de naam B.E.L.-commissie 

telkens anders wordt geschreven in het financieel beleid. Kelvin geeft aan dat de post 

BEL-commissie heet en dat daar niks aan te doen is. Anneke vindt dat een beetje pijnlijk. 

Bob zegt dat Kelvin hierdoor niet meer uitgehamerd wordt vandaag. 

 

Kelvin verzoekt de Alv de balans- en resultatenrekening te lezen. Esmee merkt op dat er 

vorige keer best veel posten nog open stonden bij de debiteuren en crediteuren, en vraagt 

of dat komt doordat Kelvin nu meer heeft verwerkt. Kelvin geeft aan dat het enige wat 

nog openstaat van de debiteuren de ontbrekende deelnemersbijdrage van de korte reis is. 

Van de crediteuren staat de borrel na de Van Braamlezing nog open, maar dit gaat via 

SWAP-nummer dus dat wordt pas betaald aan het eind van het jaar.  

 

Kelvin verzoekt de Alv het kopje uitgaven te lezen. 

 

Kelvin vraagt of er nog vragen zijn. Die zijn er niet. Maarten kondigt aan dat het 

financieel eindverslag is goedgekeurd. 

 

7. Decharge Penningmeester Kelvin Koop / Installatie Penningmeester Jens Struik 

De Penningmeester 2018-2019, Kelvin Koop, wordt gedechargeerd. De Penningmeester 

2019-2020, Jens Struik, wordt geïnstalleerd.  
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8. W.V.T.T.K 

Nadia wil namens de kascommissie nogmaals haar complimenten geven aan Kelvin voor 

het feit dat hij de afgelopen twee weken nog zo hard zijn best heeft gedaan om het 

verschil te vinden en het financieel eindverslag te laten kloppen. Ook hebben ze een 

kleinigheidje voor hem meegebracht om het te vieren. Ook is Bob jarig, dus er wordt 

voor hem gezongen. Bob was even bang dat hij ge-iced zou worden. Daarnaast bedankt 

Bob iedereen voor hun komst, het was namelijk even spannend of er genoeg leden 

aanwezig zouden zijn. Hij nodigt iedereen uit voor een drankje op het plein.  

 

 

9. Decharge Stemcommissie 

Gaby en Rafke worden bedankt voor hun inzet waarna zij gedechargeerd worden als 

stemcommissie.  

 

10. Rondvraag 

 Esmee vraagt of het bestuur er nog fiducie in heeft. Van links naar rechts: Zeker.  

Ik was even bang dat ik nooit ingehamerd zou worden. Heel veel zin in. Ik had even 

stress omdat ik een extra ALV erbij moest organiseren, maar dat noemen we 

crisismanagement. Ik heb trek in bier. Ik ook en ik heb er zin. 

 

11. Sluiting 

Maarten sluit de vergadering op 26 september om 19:23 uur.  

 

 

 

 

 

 


